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Zápis 

k 20. zasedání Zastupitelstva obce Skrbeň, 

které se konalo ve středu 16. července 2025 od 18:30 v Domě služeb 

 

Účast:  6 členů zastupitelstva, viz prezenční listina 

počet přítomných občanů: 3 

 

určení zapisovatele:  Lenka Spurná 

pro  6 proti 0 zdržel se 0 

 

Ověřovatelé:   Ing. Jiří Janda   

pro  5 proti 0 zdržel se 1 

 

    Michal Doleček 

pro  5 proti 0 zdržel se 1 

 

Navržený program zasedání s doplněním bodů číslo 2 a 3: 

 

Program: 

1) Plnění usnesení 

2) Zpráva ze školské rady 

3) Dodatek ke smlouvě o dílo – zázemí na hřišti 

4) Projektová dokumentace prodloužení ulice Lipová 

5) Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

6) Návratná finanční výpomoc a smlouva o spolupráci s DSO Region Moravská cesta 

7) Různé 

 

 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje navržený program včetně doplnění. 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 1/20/2025 

 

 



2 
 

1) Plnění usnesení 

 

Informaci podal starosta. 

- Smlouva o dílo s firmou TOMERO na výstavbu zázemí byla podepsána. 

- Záměr vyspravení cesty na Hynkov byl vyvěšen a byla oslovena společnost M-Silnice. 

K záměru nebyly podány žádné připomínky ani alternativní nabídky. Recyklát bude 

k dispozici již na konci července, z důvodu rekonstrukce přejezdu starosta domluvil 

uložení v Křelově a vyspravení proběhne po zprůjezdnění přejezdu. Bohužel kvůli této 

komplikaci budeme ještě muset zaplatit dopravu. 

- Žádost o audit byla podána 

- Schválené žádosti o dar byly vyplaceny. 

 

Dotaz: 

K. Jureček – neměla být oslovena firma Kareta? 

Starosta – ano, ale na posledním zasedání jsme se domluvili, že oslovíme i někoho dalšího. 

Oslovil M-Silnice, kteří pracují na dálnici, nicméně nabídku nepodali. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 2/20/2025 

 

 

 

2) Zpráva ze školské rady 

 

Zprávu ze školské rady ze dne 11. 6. 2025 přednesla Mgr. Čechová. 

 

Program: 

1. Členství ve ŠR 

2. Kontrola plnění úkolů 

3. MŠ – různé 

4. ŠJ – různé 

5. Různé 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu ze školské rady. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 3/20/2025 
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3) Dodatek ke smlouvě o dílo – zázemí na hřišti 

 

Informaci podal starosta. 

V položkovém rozpočtu zázemí na hřišti byla zjištěna chyba. Rozpočet obsahuje několik 

kapitol, ty jsou pak sečteny v celkovém přehledu. V kapitole „elektro“ je za elektromontáže 

rozpočtováno celkem 738 824,50 Kč, z toho je 212 039,13 Kč za montáž a 526 785,37 Kč  

za materiál. V celkovém přehledu ale bylo jedno políčko špatně naformátováno a propsala se 

do něj pouze částka za materiál. Ve výsledné částce tedy chybí 212 039,13 Kč. 

 

Jelikož ve výběrovém řízení byla jen jedna alternativní nabídka, která byla vyšší o 1 926 592 

Kč, tato chyba by neměla na výsledek vliv. Dále chybná verze rozpočtu byla schvalována 

jako příloha smlouvy o dílo na předchozím zasedání zastupitelstva. Domluvil se tedy  

se zhotovitelem na vytvoření dodatku ke smlouvě.  

 

(všechny uvedené částky jsou bez DPH) 

 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení:  
ZO Skrbeň schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo s firmou TOMERO s.r.o.,  

IČO 02560178, ze dne 28. 5. 2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 4/20/2025 

 

 

 

4) Projektová dokumentace prodloužení ulice Lipová 

 

Informaci podal starosta. 

Dne 24. 6. 2025 proběhlo otevírání nabídek na zpracování projektové dokumentace 

prodloužení ulice Lipová. 

 

Byly podány celkem tři nabídky (ceny vč. DPH): 

 

1. Ing. Dalibor Basovník 1 090 000 Kč 

2. Ing. Rostislav Grebík  722 370 Kč 

3. Zábřežská projekční s.r.o. 654 200 Kč 

 

Dle smlouvy o spolupráci bude obec platit celé VO a 7/16 zbytku, to se týká i projektové 

dokumentace. 

 

Proběhla krátká diskuse. 

Ing. Čehovský – dotaz, zda je projekt jednostupňový. Po nahlédnutí do smlouvy zjistil, že 

ano. 
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Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje ukončení a výsledek výběrového řízení na zhotovitele zakázky 

„Zpracování PD na zasíťování pozemků v obci Skrbeň“ a schvaluje uzavření smlouvy  

o dílo s firmou Zábřežská projekční s.r.o., IČO 05764041. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 5/20/2025 

 

 

 

5) Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

 

Informaci podal starosta. 

Zdeněk Tichý požádal za vodáky o výjimku z nočního klidu pro akci „Vodácká 50“. 

Do návrhu OZV starosta přidal i další plánované akce – hasičská zábava a rockotéka a Na 

Návse Fest pořádaný hospodským.  

 

Proběhla krátká diskuse o akci „Vodácká 50“ se závěrem, že jelikož se má jednat o veřejně 

přístupnou akci s živou hudbou, kterou zastřešuje místní spolek, splňuje podmínky pro 

udělení výjimky.  

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Skrbeň č. 1/2025, o nočním klidu. 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 6/20/2025 

 

 

 

6) Návratná finanční výpomoc a smlouva o spolupráci s DSO Region Moravská cesta 

 

Informaci podal starosta. 

DSO aktuálně řeší projekt nákupu domovních nádob na odpad a kompostérů s 53 % dotací 

(plus Pňovice si ještě dokupují myčku a kelímky). Jelikož jednou za čas míváme dotazy,  

zda je možné dostat kompostér, jako tomu bylo v minulosti, požádal jsem za obec o 60 

kompostérů. Ty budou nabídnuty do domů, které v době, kdy se řešily předchozí kompostéry, 

buď ještě neexistovaly (Slunečná) nebo jejich majitelé nežádali.  

 

Dotaci je nutné předfinancovat, DSO ale na tohle nemá finance, takže si to předfinancují 

samy obce formou návratné finanční výpomoci (53 % nákladů). Na základě smlouvy o 

partnerství pak bude vyfakturována část, kterou si platí obce (47 %). 

 

60 kompostérů vychází na 435 600,00 Kč, z toho 236 912,56 Kč půjde z dotace a 210 092,27 

Kč bude doplaceno. Dále 11 404,83 Kč vychází podíl pro naši obec za administraci dotace.  

 

 

Bez připomínek. 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje poskytnutí návratné finanční výpomoci DSO Region Moravská cesta  

ve výši 236 912,56 Kč na předfinancování projektu „Nákup kompostérů, opakovatelně 

použitelných kelímků a nádob na tříděné odpady pro obce DSO Region Moravská cesta“ a 

smlouvu o návratné finanční výpomoci v předloženém znění. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 7/20/2025 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje Smlouvu o partnerství a spolupráci s DSO Region Moravská cesta  

v projektu „Nákup kompostérů, opakovatelně použitelných kelímků a nádob na tříděné 

odpady pro obce DSO Region Moravská cesta“ v předloženém znění. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 8/20/2025 

 

 

7) Různé 

 

a) Nedostatek financí na sociálním fondu 

 

Informaci podal starosta. 

Na minulém zasedání jsme schvalovali převádění financí ve výši 5 % mezd na účet sociálního 

fondu namísto 3 %. Toto opatření má ale určitou setrvačnost a jelikož máme jednoho 

pracovníka dlouhodobě na neschopence (tzn. je snížený mzdový základ), je ještě potřeba 

jednorázově převést do fondu 20 000 Kč.  

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje převod 20 000 Kč ze základního běžného účtu na účet sociálního fondu. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 9/20/2025 

 

 

b) Oprava začátku ulice Hynkovská  

 

Informaci podal starosta. 

Na starostu se obrátili občané, jejichž domy se nachází bezprostředně u mnohokrát 

překopaného úseku na začátku Hynkovské ulice a stěžují si na otřesy při projíždění těžších 

aut. Byť se zde nenachází vyloženě výmoly, překopy se propadají a tvoří již takovou 

hrbolatou mozaiku. Lokální vyspravení zde nemá smysl, jelikož defekty jsou hodně plytké a 

nástřik by se zde nejspíš nechytil, resp. by byl brzy vyježděn. Možností je plošné vyspravení 

aplikací opravné směsi, zadrcení a zaválcování.  
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Jsou zde ale dva problémy – i přes válcování pravděpodobně dojde ke zvýšení komunikace a 

hrozí zvýraznění problému s odtokem vody. Vedle se totiž nachází prohlubeň, kde se tvoří 

kaluže a takto se může zvětšit. Dále, pokud Ing. Vrba dodá projekt dle domluvy v průběhu 

léta, je pravděpodobné, že stihneme do jara vyřídit povolení a příští rok by proběhla 

kompletní rekonstrukce (Vyhnálovská + začátek Hynkovské po křižovatku s Dvorskou). 

Pokud bychom to nestíhali, rok 2027 už by měla být jistota. Tzn. úsek se stejně bude během 

1-2 let rekonstruovat. 

 

Starosta oslovil společnost ROADMEDIC, ta nabídla spravení pomocí zmíněné aplikace 

opravné směsi, zadrcení a zaválcování za 71 000 Kč bez DPH (85 910 Kč vč. DPH). 

 

Proběhla krátká diskuse, ze které vyplynulo, že opravu bude lepší udělat až v rámci kompletní 

rekonstrukce. Důvodem je i to, že překopů je na této ulici mnoho a když by se opravoval 

jeden úsek, dá se očekávat, že se objeví stížnosti, ať se opraví i další překopy. Dále panovala 

shoda na tom, že bude vhodné požádat o zavedení omezení rychlosti na 30 km/h. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje přijetí cenové nabídky společnosti ROADMEDIC s.r.o. na vyspravení 

části ulice Hynkovská. 

 

Výsledek hlasování:  pro 0 proti 2 (Ing. Čehovský, M. Doleček) zdržel se

 4 (starosta, Bc. Vymětal, Ing. Janda, K. Jureček) 

Návrh nebyl schválen 

 

 

 

c) Rozpočtové opatření č. 5-7/2025 

 

Informaci podal starosta. 

K původnímu jednomu opatření dnes paní účetní nachystala dvě další, která jsou schválena 

ve starostově kompetenci. Jedná se o opatření č. 5: zde jsou příjmy navýšeny o příjem za 

odvod ze ZPF, nájemné na umístění antény na ZŠ a přeplatky za energie; výdaje navýšeny  

o chybějící prostředky pro výstavbu cyklostezky a péči o zeleň. Opatření č. 6: navýšení 

příjmů kvůli vyřízené dotaci pro hasiče; navýšení výdajů kvůli úhradě vstupního poplatku 

Enerkom, výdaje za technický dozor na cyklostezce a vyplacení daru pro Zet-My. 

 

Opatření č. 7, které je potřeba schválit: navýšení příjmů za pronájem sálu a DS; navýšení 

výdajů za sečení prostřednictvím dodavatelů (příkopy, polní cesty) a odvod DPH. Převod  

na sociální fond je výdej a příjem zároveň.    

 

V původních podkladech starosta zmiňoval i potřebu výměny počítačů na úřadě, kvůli tomu 

ale nakonec není potřeba dělat opatření. 

 

Bez připomínek. 
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Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5/2025 a 6/2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 10/20/2025 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 11/20/2025 

 

 

d) TextilEco 

 

Informaci podal starosta. 

Společnost TextilEco požaduje zvýšení poplatku za svoz na 10 000 Kč/kontejner/rok, 

v případě kontejneru v našem vlastnictví jde o 8 000 Kč/rok (ceny bez DPH). Důvody jsou 

podrobně popsány v jejich zprávě, která je v přílohách. Starosta je požádal o zaslání návrhu 

dodatku. 

 

 

Proběhla krátká diskuse. 

K. Jureček – jako obec to máme jako povinnost. 

Starosta – při výpovědi by bylo obtížné hledat náhradní řešení. 

Na dotaz Ing. Jandy starosta sdělil, že firma si odpad vyváží sama a pravidelně. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o provozování kontejnerů na sběr oděvů a 

textilu se společností TextilEco a.s. ze dne 1. 1. 2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 12/20/2025 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě o umístění a provozování kontejnerů na sběr 

oděvů a textilu se společností TextilEco a.s. ze dne 1. 1. 2025. 

 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 13/20/2025 
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Diskuse 

- J. Jureček – požádal o přístřešek na vozítko pro rozvoz obědů. 

- Starosta – toto jsme již řešili. Moc se mu nechce vrtat do původní karoserie, naruší se 

a může rezavět, dále na trhu není moc možností, možný problém s kompatibilitou. 

- J. Jureček – dotaz, jestli by to výrobce neupravil. 

- Starosta – když jsme to řešili, tak přístřešek nebyl skladem. Navíc poté, co ho pan 

Jureček informoval, že za deště jezdí autem, tak se tomu již dále nevěnoval. 

- Ing. Čehovský – nebylo by dobré instalovat alespoň čelní sklo? 

- Bc. Vymětal – je to vůbec ze zákona možné? 

- J. Jureček – když je to finančně nákladné… 

- Starosta – finančně to problém není. 

- Ing. Janda – není to náročné finančně, ale technicky. 

- Starosta – může být problém i s viditelností, když bude přední sklo mokré od deště. 

Znovu se tomu bude věnovat a zjistí, co trh nabízí. 

 

- Mgr. Čechová – návrh umístit lavičku na náhradní místo pro autobusovou zastávku a 

také odpadkový koš.  

- Starosta – umístění na chodníku by mohlo být problematické, spíše na nějaký zelený 

pruh. 

- K. Jureček – např. u Sedláčků. 

- Ing. Janda – má jednu lavičku doma a může zapůjčit. 

 

 

 

 

 

Starosta všem přítomným poděkoval za účast a ukončil zasedání v 19:26 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9 
 

Přílohy: 

1) Prezenční listina 

2) Podklady včetně příloh a doplnění 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven       dne:  

 

Zapisovatel:  

Lenka Spurná 

 

 

 

Ověřovatelé:   

Ing. Jiří Janda        dne:   

 

 

 

Michal Doleček       dne:  

  

 

 

Starosta:   

Mgr. Lukáš Ruffer       dne:  

 

 

 

Místostarosta: 

Ing. Jiří Janda       dne: 

 


